
PROTOKÓŁ NR 13/09

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 26 czerwca 2009 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:10, zakończyło o – 17:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Genowefa Pohoska,

3. Andrzej Machnica,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecna nieusprawiedliwiona: Anna Klepacz.

Zaproszone osoby:

1. Henryk Płoński,

2. Zofia Ujma,

3. Górecki Mirosław,

4. Bartosz Lipiński,

5. Ryszard Nowosielski.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w/s wprowadzenia tzw. opłaty klimatycznej.

2. Sprawy różne.

Na  posiedzenie  Komisji  zostali  zaproszeni  wszyscy  radni  oraz  przedstawiciele  kowarskiej  „bazy 

noclegowej”.

Wśród  gości  były  tylko  dwie  panie  reprezentujące  właścicieli  w/w  ośrodków:  Pani  Idasiak  oraz  Pani 

reprezentująca ośrodek MSW w Kowarach „Przedwiośnie”.

Druga  dyskusja  na  temat  projektu  uchwały  miała  na  celu  przede  wszystkim  ponowne  zaprezentowanie 

projektu uchwały oraz przeprowadzenie tzw. dyskusji społecznej. Wśród argumentów za przyjęciem uchwały 

Pan Burmistrz wymienił  m.in.:  potrzebę wspólnej  promocji,  umożliwienie bezpośredniego aktualizowania 

informacji  dot.  bazy  danych  na  przygotowywanej  nowej  stronie  internetowej.  Prognozowane  roczne 

przychody mają sięgnąć ponad 20 tys. zł. Tzw. „gestorzy” mieliby możliwość uzyskania części tej kwoty w 

zamian za jej inkasowanie od klientów. Koszt pobytu turystów na terenie Kowar (1 doba) miałby wynosić 1,2 

pln/dobę.

Obie zaproszone Panie wypowiedziały się krytycznie na temat wprowadzenia takiego rozwiązania na terenie 

Kowar. Jednym z głównych kontrargumentów było to, iż baza noclegowa w mieście jest zbyt uboga, jest mało 

turystów, a miasto nie jest miejscem przyjaznym dla oka. 

Uchwała jest jednak zgodna z wytycznymi Wojewody, które biorą pod uwagę: czystość powietrza, wody oraz 

walory  krajobrazowe.  Pan  Burmistrz  przytoczył  argumentację  „za”.  Wprowadzenie  takiej  opłaty  pozwoli 

uzyskać  dodatkowe  środki  w  budżecie,  które  wydatkowane  będą  na  promocję.  Pozwoli  to  przygotować 

materiały  promocyjne,  które  będą  używane  podczas  targów krajowych  i  zagranicznych.  Z  drugiej  strony 
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pozwoli to przygotować swoisty standard dla wszystkich ośrodków z terenu Kowar, które miałyby jednakowy 

dostęp i możliwość uczestniczenia w targach i konferencjach za pośrednictwem gminy.

Członkowie Komisji, rozpatrując przedstawione argumenty, zarówno „za” i „przeciw”, tym razem pozytywnie 

zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                       i Współpracy z Zagranicą 
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